



التاريخ 2018/1/17م

٣٦٧٥٥/٤٤/٢٤٤

To:

- Shipping Lines
- Shipping Agents
- Local Traders
- Suppliers and Dealers with the Port of Aden

After Greetings...

Subject: Readiness to Receive all kinds of Ships and Cargo

And the Port Management Commitment to provide all support and facilitation to customers

The Port of Aden Management presents its best wishes for your success in the performance of your practical tasks and wishes you a Happy New Year. As we are in the beginning of the new year 2018, we hope it will be a distinguished year by consolidating cooperation and partnership with all our customers and clients for the sake of serving everyone.

The Port of Aden Management with all its service sectors and facilities in full readiness to make the year 2018 more distinctive in terms of attracting more business in all areas and sectors, which will be achieved only by cooperation and concerted efforts of all by strengthening the bonds of business partnership based on cooperation and preservation of common interests.

The Port Management takes this opportunity to assure everyone of the readiness of all sectors and services in the port to receive all types of ships and all kinds of goods, and that the management of the port will work with government agencies represented by the Ministry of Transport and the highest authorities in the Yemeni Government and Arab Coalition Forces to overcome all the

إلى:

السادة/ الخطوط الملاحية
المحترمونالسادة/ الوكلاء الملاحيون
المحترمونالسادة/ التجار المحليين
المحترمونالسادة / الموردون والمتعاملون مع ميناء عدن
المحترمون

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: الاستعداد التام لاستقبال جميع أنواع السفن والبضائع و التزام إدارة الميناء بتقديم كل الدعم والتسهيل للمتعاملين

تهديكم إدارة ميناء عدن أطيب التحيات والتعنيات لكم بمزيد من التوفيق والنجاح في أداء مهامكم العملية وكل عام وأنتم بخير حيث ونحن في مستهل العام الجديد 2018م والذي نأمل أن يكون عاماً متميزاً من خلال توطيد أواصر التعاون والشراكة مع كل زبائننا والمتعاملين معنا وأن نحقق فيه أعلى درجات التعاون فيما يصب في خدمة الجميع.

أن إدارة ميناء عدن بكل قطاعاتها الخدمية وتسهيلاتهما على استعداد تام لجعل العام 2018م أكثر تميزاً من حيث جذب واستقطاب نشاط تجاري أكبر في كل مجالات وقطاعات الميناء الخدمية والذي لن يتحقق غير بتعاون و تظافر جهود الجميع من خلال تعزيز أواصر الشراكة التجارية القائمة على أساس التعاون والحفاظ على المصالح المشتركة.

أن إدارة ميناء عدن تنتهز هذه الفرصة لتؤكد للجميع على جاهزية جميع القطاعات والخدمات في الميناء لاستقبال جميع أنواع السفن وجميع أنواع البضائع، وأن إدارة الميناء ستعمل على التواصل مع الجهات الحكومية ممثلة بوزارة النقل وأعلى السلطات في الحكومة اليمنية وكذا قوات التحالف العربي لتذليل كل الصعاب أمام المتعاملين مع الميناء وفيما يصب في خدمة المتعاملين مع ميناء عدن.

نعد جميع المتعاملين بأن نكون قريبين منهم وعلى استعداد تام لتلبية احتياجاتهم بما يصب في خدمة النشاط التجاري والخدمي في ميناء عدن وما سينتج عنه في الدفع بالجدلة الاقتصادية والتنموية في الجمهورية اليمنية

التاريخ 2018/1/17م

٣٦١/٥٥/٤٣٤٢٤٣

difficulties of the Port's customers.

We promise all dealers to be close to them and in full readiness to meet their needs in order to serve the commercial and service activity in the Port of Aden which will result in pushing the economic and developmental wheel in the Republic of Yemen and its implications for improving the standard of living of Yemeni citizens.

Aden Port remains the closest and the most suitable and safe for all shipping lines, especially the strategic location of the port as a gateway of the Republic of Yemen to the world.

The Port Management has development plans that were prepared previously aimed at raising the level of service performance, that resulted in the purchase of a large number of equipment in the last two years and will continue in the implementation of the development plans as approved for the current year 2018, which will be reflected clearly in raising the port performance and increase handling rates.

We restate the invitation to all of you that the Port of Aden opens all its facilities and services to all customers and at the same time commit to provide all the support and cooperation to all our customers.

Regards to all
Happy New Year

وانعكاساتها في تحسين المستوى المعيشي للمواطن اليمني.

ميناء عدن يظل الأقرب والأنسب والأمن لجميع الخطوط الملاحية لا سيما والموقع الإستراتيجي الذي يتمتع به الميناء كبوابة للجمهورية اليمنية نحو العالم.

أن إدارة الميناء لديها خطط تطويرية قد رسمتها من سابق تهدف نحو رفع مستوى الأداء الخدماتي والذي تمثل بشراء عدد كبير من المعدات في العامين الماضيين وسوف تستمر إدارة الميناء في تنفيذ الخطط التطويرية بحسب ما تم اعتماده للعام الحالي 2018م والذي سينعكس بشكل واضح في رفع مستوى أداء الميناء وزيادة معدلات المناولة.

تكرر الدعوة للجميع أن ميناء عدن يفتح جميع مرافقة وخدماته وتسهيلاته لجميع المتعاملين ونلتزم في الوقت ذاته بتقديم كل الدعم والتعاون لكل المتعاملين معنا.

تمنياتنا للجميع بعام سعيد وكل عام وأنتم بخير،،،

مع بالغ التقدير،،،

محمد علوي امزلاجة
الرئيس التنفيذي - رئيس مجلس الإدارة
مؤسسة موانئ خليج عدن اليمنية

